
 

Afdeling 94-0 

Bestyrelsesmøde den 2.12.2019 

Tilstede:  

Poul Erik, Michael S, Andy, Camilla og Michael J. 

Afbud: Helle Borel. 

Referat fra sidste møde godkendt. 

Til og fra varmemester. 

De beboersager der var videregives til Helle Borel. 

Byggesagen. 

Her var ikke så meget nyt, ud over vores plan for udbedring af fejl og mangler igangsættes som aftalt 

medio januar, med Paul Børling som primus motor og Henrik Larsen som back up på det tekniske. 

Formanden orienterede om følgende: 

LLO Dammene har spurgt om de kunne låne vores lokale engang om måneden samt til eventuelle 

møder. Dette har vi sagt ja til. 

Der har været afholdt møde mellem Boligselskaberne i Brøndby samt Brøndby Kommune omkring 

fleksibel udlejning (anvisninger af boliger), her er man ikke nået til enighed endnu. 

Vi får ny gårdmand efter Line er stoppet, han hedder Flemming og er på prøve i 3 måneder. 

Festudvalget: 

Der er mange beboere som har ytret ønske om en fest til sommer, da grisefesten var en succes. 

Udvalget vil arbejde videre med den tanke. 

Husorden: 

Gennemgang af haver og huse i afdelingen er afsluttet og der er sendt besked til de beboere som skal 

have ordnet hække, ukrudt etc. 

IT:  

Hjemmesiden kører der er naturligvis nogle rettelser som stadig løbende opdateres. 

Hund og Kat: 

Intet. 

 

Ref. Michael S. 


